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  - Pa, još uvek nisam ništa isplanirao za doček. Planiram da odem negde sa svojim društvom,
možda neki kafić u Pančevu ili tako nešto... Još uvek nam je rano za definitivnu odluku gde
ćemo, imamo razne opcije za sada, tako da je sve u opticaju za sada, pa kako budemo na kraju
odlučili.  
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